
Informacja Wójta o pracach między sesjami 01.XII do 28.XII.2011 r. 

 

01.XII.2011 r. - udział w spotkaniu w Przysieku „ Ład i porządek w Gminach  

02.XII.2011 r. - rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko ds. obsługi sekretariatu. Do II etapu 

konkursu zostało dopuszczonych 12 kandydatek z czego stawiło się 7. II etap 

konkursy był podzielony na dwie części test oraz rozmowa kwalifikacyjna. Po 

przeprowadzonych rozmowach kwalifikacyjnych wybrano Panią Kamilę 

Andrzejewską zam. Górsk. 

07.XII.2011 r. - spotkanie z przedstawicielami firm, które złożyły oferty na zimowe 

utrzymanie dróg. Podczas spotkań przeprowadzano negocjacje cenowe. Firmy, które 

przedstawiły najlepsze ofert to: Lewandowscy, Transkop (P. Drozdowski), Royter 

Invest, EchoLas, firma Pana Kowalskiego.  

 Spotkanie z wiodącymi przedstawicielami firm naszej Gminy w celu uzgodnienia 

pomocy poszkodowanej rodzinie z Czarnych Błot. 

08.XII.2011 r. - wyjazd do Urzędu Gminy w Łubiance. Udział w wspólnych negocjacjach 

dotyczących wynegocjowania korzystnych warunków umowy na zakup energii 

elektrycznej od firmy Energa na oświetlenie uliczne.  

09.XII. 2011 r. - spotkanie z Panią Dyrektor Narodowego Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy. 

Tematem spotkania była rozmowa na temat świadczonych usług medycznych przez 

Firmę Medic Sp. z o.o. w Gminie Zławieś Wielka. Omówiono możliwość 

uruchomienia specjalistki i profilaktyki w naszej Gminie.   

14.XII.2011 r. - udział w spotkaniu u Prezydenta Miasta Bydgoszczy na temat gospodarki      

odpadami na terenie woj. Kujawsko-pomorskiego. 

16.XII.2011 r. - rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Złejwsi Małej. Do drugiego etapu konkursu zostało dopuszczonych 

3 kandydatów, z którymi przeprowadzono rozmowy kwalifikacyjne. Po  

przeprowadzonych rozmowach kwalifikacyjnych wybrano Panią Marię Karpińską. 

19.XII.2011 r. - spotkanie z dyrektorami szkół, na którym omówiono regulamin przyznawania 

zapomogi zdrowotnych dla nauczycieli. 

20.XII.2011 r. - spotkanie z lekarzem ginekologiem w celu uruchomienia poradni 

ginekologicznej w naszej Gminie. 

 Udział w spotkaniu wigilijnym w Dworze Artusa w Toruniu. 



23.XII.2011 r. - spotkanie z prezesem firmy Medic Sp. z o.o. Panem Wawrzeńczykiem 

podczas, którego omówiono świadczenie usług zdrowotnych w naszej Gminie. Na 

spotkaniu ustalono: 

 - planowane jest, że przychodnia będzie czynna w każdą sobotę od 01.II.2012 r.  

 - od 15.I.2012 r. zostanie uruchomiony punkt apteczny oraz rehabilitacja w 

Rzęczkowie.  

 

   


